



Dear Parents,

أولياء الأمور الأعزاء

We are delighted to announce that Healthy Calorie has officially partnered with our school to provide nutritious, balanced, and delicious meals for the 2025–2026 academic year.

As part of this partnership, Healthy Calorie is introducing a new online ordering platform, the School Meal App, designed to streamline the meal purchasing experience.

This cashless system ensures greater convenience, transparency, and security for both parents and students.

Through the app, parents can easily register, top up their child's account, and monitor daily meal purchases with instant notifications.

Students will simply use their school ID card, which doubles as a payment card, to make purchases by scanning it at the canteen.

For a detailed overview of the app's features and process, we have attached a slide presentation for your reference. [Click Here](#)

Key Features of the School Meal System:

- Download the app and top up their child's wallet easily.
- Available on both iOS and Android platforms.
- Provide students with School Pay NFC cards to make cashless payments in the canteen.
- Receive instant notifications whenever a purchase is made.

يسعدنا أن نعلن عن شراكتنا الرسمية مع شركة هيلثي كالوري (Healthy Calorie) لتقديم وجبات غذائية صحية ومتوازنة ولذيذة خلال العام الدراسي 2026–2025.

وفي إطار هذه الشراكة، ستقوم الشركة بإطلاق منصة جديدة للطلاب الإلكتروني عبر تطبيق School Meal App، والذي يهدف إلى تسهيل عملية شراء الوجبات المدرسية بشكل عصري ومنظم.

يعمل هذا النظام دون الحاجة للتعامل النقدي، مما يوفر أعلى مستويات الراحة والشفافية والأمان لكل من أولياء الأمور والطلاب.

ومن خلال التطبيق، سيتمكن أولياء الأمور من تسجيل أبنائهم بسهولة، وشحن رصيد المحفظة، ومتابعة عمليات الشراء اليومية بشكل فوري عبر الإشعارات.

وسوف يستخدم الطلاب بطاقات الهوية المدرسية المزودة بخاصية الدفع لإتمام عمليات الشراء من المقصف المدرسي بكل سهولة من خلال خاصية المسح (Scan).

وللاطلاع على شرح تفصيلي حول مزايا التطبيق وآلية عمله، يمكنكم الرجوع إلى العرض التقديمي المرفق. [انقر هنا](#)

أهم مميزات نظام الوجبات المدرسية:

- تحميل التطبيق وشحن محفظة الطالب بسهولة ويسر.
- التطبيق متوفر على منصتي iOS و Android.
- تزويد الطلاب ببطاقات School Pay NFC لإجراء عمليات الدفع دون نقد.
- استلام إشعارات فورية عند كل عملية شراء.
- إمكانية تحديد حد يومي للمصروف للتحكم بنفقات الطالب.





- Set daily spending limits to manage their child's expenses.
- Freeze the card immediately in case it is lost.

In addition, the app supports Apple Pay, BenefitPay, and credit card payments for top-ups.

Healthy Calorie will issue the NFC cards at a cost of only BD 1 per student.

This system will not only provide convenience to families but will also ensure timely collections and complete transparency for parents.

Any further clarifications or inquiries, please do not hesitate to contact me.

Thank you.

Warm regards,

- القدرة على تجميد البطاقة فوراً في حال فقدانها.

كما يدعم التطبيق وسائل الدفع عبر Apple Pay و BenefitPay وبطاقات الائتمان.

هذا، وستقوم شركة Healthy Calorie بإصدار بطاقات الـ NFC مقابل دينار بحريني واحد فقط لكل طالب.

إن هذا النظام سيُسهّم في توفير الراحة للعائلات، وضمان سرعة التحصيل، وتحقيق الشفافية الكاملة لأولياء الأمور.

لأي استفسارات أو توضيحات إضافية، لا تترددوا في التواصل معنا.

شكراً لكم جميعاً.

مع خالص التحية والتقدير،

